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Fællespostkasse lndreby L o k a l u d v a l g 
VS: Borger om biodiversitet i v e j r a b a t t e r 

p r o d . e d o c . k k . d k 

Tak for din henvendelse og forslag som jeg har modtaget via Indre By L o k a l u d v a l g . 

Københavns Kommune har stor fokus på biodiversitet og hvor vi kan få mest ud af de arealer, som vi forvalter i 

forhold til biodiversitet. For snart mange år siden blev det besluttet, at vores vejrabatter ikke skulle driftes s å 

intensivt som tidligere. Det ville være godt for både driftsbudgettet og biodiversiteten. Nu klippes langt de fleste a f 

dem kun en gang om å r e t . 

Det er ikke muligt at stoppe helt med at passe vores arealer, heller ikke vejrabatterne. Dels skal der fjernes a ff a l d , 

som har det med at hænge fast i det længere græs, og dels skal oversigtbarheden opretholdes langs v o r e s 

kørebaner. At tilså dem med blandinger af frø, som normalt benyttes i forbindelse med biodiversitetstiltag, er i k k e 

muligt, så længe der er et tykt græstæppe og at jorden er så næringsrig, som den er i vores rabatter. En fjernelse a f 

græs og jord vil derfor være påkrævet og det vil være uforholdsvis dyrt at gennemføre. De midler kan bruges l a n g t 

bedre på biodiversitetsprojekter andre steder i byen, hvor gevinsten er større. Ved ny anlæggelse af v e j r a b a tt e r 

tages der hensyn til dette og er det muligt etableres de med blandinger af frø som fremmer biodiversiteten m e r e 
end almindeligt g r æ s . 

Endnu en gang tak for din h e n v e n d e l s e . 
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har skrevet til Indre By Lokaludvalg om mulighed for et fokus på biodiversitet i 
græsbeklædte v e j r a b a tt e r . 

Se nedenfor. Jeg beder jer svare ham på m a i l 

I må gerne sætte mig cc på s v a r e t. 
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Emne: [EKSTERN] "Vild med v i l j e " 

Til L o k a l u d v a l g e t 

Hermed foreslåes at omdanne alle små græsbeklædte områder i vejrabatter etc. t i l  områder, der i k k e 

skal passes, ved at så frø, der kan øge biodiversiteten og forskønne K b h v n . 

Nørre F a r i m a g s g a d e 
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